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Referat – Samarbeidsforum Rekomp og Kompetanseløftet 
 
Dato: 14. oktober 
Sted: Strand hotell, Fevik 
Referent: Pia Vangen, Statsforvalteren i Agder 
 
Til stede: Ingrid Anne E. Hansen, Erik Duncan, Janne Haugland, Bess Thormodsæter, Lina Flaten, Line, Drange Neset, Kristin 
Mosfjell, Rosen, Anne Gjerstad, Else M. Tveit, Hege Ask, Julie K Nilsen, Rune Bruskeland, Torbjørn Torsøy, Svein Hansen, 
Elise Marie Kringen, Ingunn Lund, Tone K. Sissener, Pia Vangen.  
 

 
Denne delen av referatet ble dessverre ikke sendt ut til medlemmene av Rekomp og 
Kompetanseløftet da intensjonen var å sende det separat, men det ble altså ikke gjort. Vi 
beklager det og sender det nå til informasjon i forkant av neste møte i Samarbeidsforum den 
21. januar 2022.   
 

 
Sak: Bruk av ekstra tildelte midler på kr 1 134 000  
Tone innledet økten med å orientere om at vi har fått en ekstratildeling. Vi har fordelt det 
meste av alle de andre midlene ut nå. Det var samarbeidsutvalget som bevilget dette. Hun 
minnet om at Rekompmidler kan brukes til Kompetanseløftet, men ikke omvendt. Kan disse 
midlene brukes på PPT og UIA til å løfte og styrke PPT`s kompetanse og 
UiA/barnehagepartnerskapet? 
 
Noen hovedpunkt fra drøftingen: 

• Det er 11 kommuner som nå er med i Kompetanseløftet. 

• Det er ikke alle som er med i Kompetanseløftet. Midler som brukes må komme 
fellesskapet til gode 

• Midlene må komme ut i kommunene / regionene. Det er så store behov der. 

• Noen kommuner er med i nettverk og noen er alene. PPT går på tvers av kommuner 
og nettverk.  

• Hva med å spørre PPT-ledernettverket om behov for kompetanseheving? Få innspill 
derfra. 

• Vi kan ha en søknadsprosess om midler – så kan midlene settes «på bok» mens dette 
avklares. En slik søknad må følge tilskuddsordningene (Rekomp/Kompetanseløftet) 

• Flere PPT-kontorer er med på papiret, men ikke reelt. Et stort behov å analysere. 
Hvordan kan vi få kompetanseordninger til å styrke PPT og partnerskapet? Hvordan 
kan Agder rigge seg?  

• Hva var bakgrunnen for ekstratildelingen? Hvis det ikke ligger noen føringer – kan vi 
ikke bare fordele midlene ut etter barnetall modellen.  

• Det var flere som tok til orde for å dele midlene direkte ut til Rekomp nettverkene , 
og heller koble på ppt. Nettverkene kan fint bruke midlene innen 2022.  

• Hva hvis vi ikke har kapasitet til å bruke de? Vi må i alle fall ha en plan for å bruke 
midlene. Ikke en søknad. En plan for bruken. Søknadsrunder var det ikke tilslag til.  

• Enkelte representanter fra nettverkene foreslo å dele ut midlene direkte til 
nettverkene.  
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Avslutning – Statsforvalteren: 

• Noen nettverk har med seg PPT – og noen ikke. Det hadde vært ønskelig at PPT var 
mer aktivt inne i fht. barnehagefeltet 

• Midlene må følge tilskuddsordningene.  

• Vi inviterer dere til å tenke litt rundt hva vi har lyst til å gjøre med disse midlene.  

• Saken tas opp igjen på neste møte. 
 
 

 


